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BALVU NOVADA DOME 
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Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
2022.gada 10.februārī                                                               Nr. 4 

 

Sēde sasaukta plkst. 14:00 

Sēde notiek attālināti izmantojot linku  https://teams.microsoft.com/ (attēla un skaņas pārraidi 

reālajā laikā) un elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā 

“LIETVARIS”. 

Sēdi atklāj plkst. 14:00 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par mēneša darba algu noteikšanu Balvu novada pašvaldības kultūras iestāžu vadītājiem. 

2. Par grozījumu Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikumā. 

3. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības Domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam. 

4. Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 

5. Par grozījumu Balvu novada Domes 2021.gada 23.decembra lēmumā “Par Balvu novada 

pašvaldības iestāžu vadītāju pienākumu pildīšanu to prombūtnes laikā”. 

6. Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Baltinavas pagastā Balvu 

novadā. 

7. Par zemes nomu Ikaram Bleivem Brīvības ielā 127B, Balvos, Balvu novadā. 

8. Par vecāku līdzfinansējuma noteikšanu profesionālās ievirzes izglītības iestādēs. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, Domes priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, sēžu protokolu vadītāja 

 

Piedalās deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Sandra Kindzule, 

deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, deputāts Aija Mežale, 

deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis 

Trupovnieks, deputāts Jānis Vancāns, deputāts Marija Duļbinska  

 

Ieinteresētās personas:  

Balvu novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Viļakas novada Bērnu un jaunatnes 

sporta skolas direktore Inese Petrova, Balvu Mākslas skolas direktora vietniece Anita Kairiša, 

Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktore Marija Bukša, Viļakas Mūzikas un mākslas 

skolas direktors Aldis Prancāns, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Rugāju sporta 

centra direktore Inita Briede, izpilddirektore Daina Tutiņa, izpilddirektora vietniece Tamāra 

https://teams.microsoft.com/
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Locāne, izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga 

Vilciņa, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, juriskonsults Juris Annuškāns, Iepirkumu 

nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, 

Ekonomiste Linda Igaune, Nekustamā īpašuma speciāliste Ginta Zaharāne, juriskonsults Līga 

Šustova, juriskonsults Ligija Logina, Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Sabiedrisko 

attiecību speciāliste Terēzija Babāne, LETA žurnāliste Daiga Kļanska, Viļakas Muzeja vadītāja 

Rita Gruševa, Briežuciema Tautas nama kultūras pasākumu organizators Zita Mežale, Rugāju 

tautas nama vadītāja Gunta Grigāne, Vīksnas pagasta Tautas nama vadītāja Ligita Kacēna, 

Lazdukalna Tautas nama vadītāja Antra Leone, Viļakas kultūras nama Kultūras nama direktors 

Inese Lāce, Lazdukalna pagasta pārvaldes pagasta pārvaldes vadītāja Maruta Kalnēja, Rugāju 

muzeja vadītāja Velga Vīcupa, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, 

Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns” redaktors Edgars Gabranovs, Datortīkla administrators 

Valters Kaņepe, Susāju un Vecumu pagastu pārvaldes vadītājs Ilmārs Locāns 

 

Sēdē nepiedalās deputāti: Aigars Pušpurs  - personīgu iemeslu dēļ, Svetlana Pavlovska – tiešā 

darba pienākumu dēļ 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka darba kārtībā ir 8 jautājumi. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par mēneša darba algu noteikšanu Balvu novada pašvaldības kultūras iestāžu 

vadītājiem 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Lūgums atgriezties pie šiem kritērijiem, par kuriem tika runāts ātrāk, 

nekā uz nākošā gada janvāri. Sīkāk paskaidro arī par slodzēm un algu 

izlīdzināšanu. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro par kritēriju izstrādāšanu, ka tas jau ir iesākts, kā arī 

sīkāk par vērtēšanu. Kultūras vadītāji noteikti būs pirmie, kas tiks 

pārskatīti. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par slodzēm un skaidro, ka pie tā jautājuma noteikti 

būs jāatgriežas un tuvākajā laikā tas tiks darīts. Skaidro, ka šī nav 

vienīgā iestāde, kur tiks pārskatītas slodzes un algas. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par izvērtējumu un algām, kāda būs tālākā rīcība, ja 

kādam tā alga paaugstināsies un, kādam samazināsies. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro un atbild uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka tas ir ļoti šobrīd uzkrītoši, ka pie vienādiem 

nosacījumiem tās algas atšķiras, ka tas ir ātrāk jāizvērtē. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro par kritēriju vērtēšanu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par algām un slodzēm. Skaidro, ka kultūras nami būs 

vieni no pirmajiem, kas tiks izvērtēti. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par mēneša darba algu noteikšanu 

Balvu novada pašvaldības kultūras iestāžu vadītājiem". 

 

2.§ 

Par grozījumu Balvu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Sergejs Maksimovs - Nepiedalās balsojumā – atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumu Balvu novada 

pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā”. 

 

3.§ 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības Domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 
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Kokoreviča, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  

1 (Sergejs Maksimovs – Nepiedalās balsojumā – atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu “Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma 

piešķiršanu Balvu novada pašvaldības Domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam”. 

 

4.§ 

Par finansējuma piešķiršanu no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem 

 

Ziņo Linda Igaune: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Petrova: 

Sīkāk paskaidro par izdevumiem un iespējamo izmaksu samazinājumu 

attiecībā uz dienas naudu. Izsaka priekšlikumu uz priekšdienām, ja 

vienotos par to, ka šis izglītojamais tiek līdz konkrētai konkurences 

skalai, tad arī tiks atbalstīts uz priekšu. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par finansējuma piešķiršanu no 

līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem". 

 

 

 

 

 

 

5.§ 

Par grozījumu Balvu novada Domes 2021.gada 23.decembra lēmumā “Par Balvu 

novada pašvaldības iestāžu vadītāju pienākumu pildīšanu to prombūtnes laikā” 

 



          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumu Balvu novada Domes 

2021.gada 23.decembra lēmumā “Par Balvu novada 

pašvaldības iestāžu vadītāju pienākumu pildīšanu to 

prombūtnes laikā”". 

 

6.§ 

Par samaksas apmēra samazinājumu par izpērkamo zemi Baltinavas pagastā Balvu 

novadā 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par samaksas apmēra samazinājumu 

par izpērkamo zemi Baltinavas pagastā Balvu novadā". 

7.§ 

Par zemes nomu Ikaram Bleivem Brīvības ielā 127B, Balvos, Balvu novadā 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par to, ka vajag paredzēt, kādas varētu būt līguma 

izmaiņas, ja gadījumā nesakrītīs ar Muižas apbūves teritorijas 

koncepciju. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par zemes nomu Ikaram Bleivem 

Brīvības ielā 127B, Balvos, Balvu novadā". 

 

8.§ 

Par vecāku līdzfinansējuma noteikšanu profesionālās ievirzes izglītības iestādēs 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Izsaka savu viedokli. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka deputēte R.Cibule ir iesniegusi priekšlikumu, kā arī 

vairākkārt ir bijušas sarunas, ka iespējams, ka jautājums ir sasteigts un 

to vajadzēja izdebatēt komitejas sēdē. Sīkāk paskaidro par vairākiem 

argumentiem, kāpēc aicinātu sporta skolām nepiemērot 

līdzmaksājumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, kādā speciālistu lokā ir apspriesti šie jautājumi, kuri 

šobrīd ir iekļauti lēmuma projektā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sniedz atbildes un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu, vai tas viedoklis saskan ar to, kas tika izskanējis 

sapulcē? 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sniedz atbildes un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par to, ka tas būs jāfinansē no pašvaldības budžeta. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par Baltinavas un Viļakas mākslas skolu, kāpēc ir 

atšķirīgi lēmumu pieņemšanas laiki par maksu piemērošanu. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka īsti nesaprot, kāds ir tas arguments, kāpēc sporta skolās 

netiek piemērots šis vecāku līdzfinansējums. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk par šiem vecāku līdzfinansējumiem. Skaidro, ka piekrīt 

deputātes R.Cibules priekšlikumam. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro par novadu priekšvēsturi. Skaidro, ka nevajag 

pasliktināt situāciju, kāda bija iepriekš un aicina atbalstīt šādu lēmuma 

projektu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka nedrīkst salīdzināt, ka ir jāņem vērā šī priekšvēsture. 

Aicina atbalstīt lēmuma projekta pašreizējo versiju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka īsti nesaprot, kāpēc šis jautājums tiek izskatīts ārkārtas 

domes sēdē un ierosina to atgriezt izskatīšanai Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komitejas sēdē un tad arī izskatīt domes sēdē. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka piekrīt šim teiktajam un nepiekrīt tam, ka jautājums pirms 

tam netiek izskatīts komitejas sēdē. Sīkāk paskaidro un aicina atlikt šī 

jautājuma izskatīšanu un virzīt izskatīšanai komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par šiem līdzmaksājumiem. Neuzskata par vajadzību 

tik ļoti sasteigt šo jautājumu un uzkata, ka tas ir jāizskata komitejas 

sēdē, kur var smalki visu izdiskutēt. Aicina balsot par deputātes 

R.Cibules izteikto priekšlikumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu Balvu Sporta skolas direktorei par šiem vecāku 

līdzmaksājumiem. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro par līdzmaksājumiem un to 

organizēšanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, kāpēc šis jautājums tiek izskatīts ārkārtas domes 

sēdē. Aicina beigt debates un jautājumus. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par deputātes R.Cibules izteikto priekšlikumu: "Atlikt šī 

darba kārtības jautājuma izskatīšanu uz kādu no nākamajām kārtējām 

domes sēdēm. Jautājums nav izdiskutēts komitejās. Nav viennozīmīgi 

uztverama maksas atcelšana sporta skolām, kontekstā ar mākslas un 

mūzikas skolu vecāku līdzfinansējumu. Nesaskatu šī jautājuma 

steidzamību. Piedāvājums jautājumu, tomēr, rūpīgi izdiskutēt arī ar 

deputātiem komitejās, ne tikai skolu pārstāvjiem, it īpaši situācijā, kad 

signāli no profesionālās ievirzes skolu pārstāvniecības ir visai 

pretrunīgi un lēmuma projekts neatspoguļo vienotu viedokli", kuram 

pievienojas arī deputāti J.Trupovnieks, S.Kindzule, par par ko deputāti 

nobalso ar 5 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns), pret – 7 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, 

Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Imants Slišāns), atturas – 1 (Aija Mežale). Priekšlikums 

netiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzdod jautājumus. 
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Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz uzdotajiem jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
5 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par vecāku līdzfinansējuma 

noteikšanu profesionālās ievirzes izglītības iestādēs". 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 15:16 

 

Pielikumi: 

Lēmumi: 1.§, 2.§, 3.§, 4.§, 5.§, 6.§, 8.§ -bez pielikumiem; 

Lēmums: 7.§ -ar pielikumu. 

 

 

Sēdi vadīja – 

Domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 10.02.2022. 

 
 

 

 

 

 


